
短按INPUT键“       ”转换到“FM”状态，并有相应的提示语音。
在“FM”状态下，长按3秒PLAY/PAUSE键“       ”进行自动寻台并自动记忆，短按PLAY/PAUSE键“       ”暂停
搜台。

FM电台

无论设备因何种原因损坏，都必须及时请专业维修人员修理，擅自拆卸将使保修失效。

请仔细阅读本说明书并妥善保管以备将来参考。

为减少火灾和触电危险，请勿让本产品淋雨或受潮。

如果电池更换不当会有爆炸危险，只能用同样类型或等效类型的电池来更换。

请将本产品调至合适音量，避免对您的听力造成损害。

请勿丢掷，避免因跌落造成本产品损坏。

请勿将本产品放置在热源附近，避免靠近散热器，火炉和其它会发热的设备。
请勿堵塞本产品的开口处,勿将物体塞入本产品的通风口或槽隙中。

安全须知

低电量时，音箱会发出低电报警提示语音，1分钟内检测到3次自动关机。
充电时，红灯常亮，充满红灯熄灭。

充电提示

无线音箱     X1 USB数据线     X1 AUX线     X1

包装内容

便携式条形音箱
使用说明书 MZ-612

RGB灯工作模式 

蓝牙指示灯：配对前慢闪，配对完成后常亮，播放常亮

AUX指示灯：插入AUX后自动播放，播放LED灯常亮
USB指示灯：插入U盘后自动播放，播放LED灯常亮

RGB灯条：长按3秒“Power ON/OFF   VOL+/-”旋钮开机，进入RGB灯亮灯多彩渐变模式，此时通过短按
                     RGB灯键“      ”来控制RGB灯工作模式切换与开关

RGB灯条

编码器指示灯：长按3秒“Power ON/OFF   VOL+/-”旋钮开机，LED灯慢闪，马上进入蓝牙配对模式，此时
                              加减音量编码器时，最大音量时有提示音

工作状态LED灯
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1

插入Type-C接口自动充电，充电时红灯常亮，充满红灯熄灭

产品概述

长按10秒复位功能，复位后关机

“INPUT”键
开机状态下短按“INPUT”功能，循环短按
进行“BT”“USB”“AUX”“FM”切换

在“FM”状态下播放上一电台

“PREV”键
在“BT” “USB” 状态下短按为播放上一首

在“FM”状态下长按3秒进行自动寻台并自动记忆，短按暂停搜台

“PLAY/PAUSE”键
在“BT” “USB”“AUX”状态下短按播放/暂停

在“BT”状态下双击进入音箱TWS配对模式（并有相应的提示语音)，长按3秒蓝牙强制断开连接

工作模式参见RGB灯工作模式

“RGB LED”键
循环短按可控制RGB灯的状态，也可开关
RGB灯

在“FM”状态下播放下一电台

“NEXT”键
在“BT” “USB”状态下短按为播放下一首

充电接口：DC 5V 1A

2

插入AUX线自动转到外接音乐播放模式，并有相应的提示语音
AUX输入接口

3

插入U盘，并有相应的提示语音,并进入USB工作状态
USB接口

4

长按3秒开机/关机，并有相应的提示语音和LED灯
旋转旋钮：可以实现VOL+/-功能，并有相应的提示语音(最大音量）和LED灯

“Power ON/OFF   VOL+/-”旋钮

短按RGB灯键“      ”，RGB灯颜色显示按以下顺序排列：
RGB灯亮灯多彩渐变模式
RGB灯亮灯多彩跑马模式
RGB灯亮灯单色跑马模式
RGB灯亮灯呼吸渐变模式
关灯状态
在“FM”状态下：按下RGB灯键“      ”无作用，RGB灯为关闭状态

长按3秒“Power ON/OFF   VOL+/-”旋钮开机，LED灯慢闪，马上进入蓝牙配对模式，有相应的提示语音，
音箱进入与手机蓝牙搜索配对状态，默认音量为80%。

打开手机或其他蓝牙设备上的蓝牙功能，然后搜索名为“BT-SOUNDBAR”的音箱，与音箱连接。

配对成功后，LED灯常亮，有相应的提示语音。
如果设备蓝牙功能开启，打开音箱后，音箱将自动连接到最后一个配对设备。

注意：所有状态下，若无音乐播放时，10分钟后自动关机。

注意：已配对成功的两个音箱，再次短按两次主音箱PLAY/PAUSE键“       ”可断开TWS连接。

如何将音箱与新设备连接：
音箱与蓝牙设备连接时，长按3秒PLAY/PAUSE键“       ”切断当前连接并进入配对状态。此时蓝色指示灯
将慢闪，音箱就可以与新设备连接。

蓝牙配对

打开两台音箱，双击其中一台音箱PLAY/PAUSE键“       ”进入TWS相互连接状态，并有相应的提示语音，
此时蓝牙指示灯慢闪为主机模式进行TWS组队，另一台音箱组队成功有相应的提示语音并且蓝牙指示
灯常亮为从机模式，然后再将另一台主机音箱与蓝牙设备连接播放音乐，下次开启音箱将会自动连接。

TWS

工作时长：10hr(50%音量)
待机时长：≥300hr
蓝牙范围：≤10m
频率响应：40Hz-20KHz

蓝牙版本：V5.3
电池容量：2000mAh
充电时长：4hr 
工作电压：DC 5V 1A

峰值功率：20W
充电方式：Tpye-C
产品尺寸：405*73*80mm

产品参数

插入AUX线自动转到外接音乐播放模式，并有相应的提示语音后音箱自动播放，LED灯常亮。

AUX模式

在AUX状态下，短按PLAY/PAUSE键“       ”为播放，LED灯常亮，再短按PLAY/PAUSE键“       ”为暂停，LED
灯慢闪一次。

说明书     X1
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Regardless of the reason for the device damage, it must be repaired by a professional technician in a timely 
manner. Unauthorized disassembly will void the warranty.

When the battery is low, the speaker will emit a low battery alert voice prompt. If the battery level remains low 
and the speaker detects three low battery alerts within one minute, it will automatically power off.

When charging, the red light will remain on, and when fully charged, the red light will turn off.

Charging tips

Portable Soundbar Speaker
User manual MZ-612

Please read this user manual carefully and keep it properly for future reference.

To reduce the risk of fire and electric shock, do not expose this product to rain or moisture.

If the battery is replaced incorrectly, there is a risk of explosion. Only use the same type or an equivalent type  
of battery for replacement.

Please adjust this product to a suitable volume to avoid damaging your hearing.

Do not dispose of this product and avoid dropping it to prevent damage.

Do not place this product near a heat source, such as a radiator, fireplace, or other device that produces heat.
Do not block the openings of this product and do not insert objects into the ventilation or slot openings.

Safety precautions

Bluetooth indicator light: Flashes slowly before pairing, remains on after pairing, and remains on during playback

AUX indicator light: Automatically play after inserting AUX, and the play LED light remains on

USB indicator light: Automatically play after inserting the USB drive, and the play LED light remains on

Encoder indicator light: Press and hold the "Power ON/OFF VOL+/-" knob for 3 seconds to turn on the device. 
The LED light will slowly flash and immediately enter Bluetooth pairing mode. At this time, when the volume 
encoder is increased or decreased, there will be a prompt sound when the maximum volume is reached

Working status LED lightProduct overview
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Press and hold for 3 seconds in the "FM" mode to automatically search for channels and memorize them. 
Short press to pause the search

In the "BT" state, double-click to enter the speaker TWS pairing mode (with corresponding prompt voice), 
and press and hold Bluetooth for 3 seconds to force disconnection

PLAY/PAUSE key
Short press to play/pause in the "BT", "USB", and "AUX" states

Long press and hold for 10 seconds to reset the function, and then shut down after resetting

 INPUT key
Short press the "Input" function when turned on, cycle short press to switch between "BT", "USB", "AUX", 
and "FM"

Playing the previous radio station in "FM" mode

PREV key
Short press to play the previous song in "BT" or 
"USB" mode

Play the next radio station in "FM" mode

NEXT key
Short press to play the next song in "BT" or "USB" 
mode

Insert Type-C interface for automatic charging, with a red light constantly on during charging and a red light 
off when fully charged

Charging interface: DC 5V 1A

Insert AUX cable and automatically switch to external music playback mode with corresponding prompt voice
AUX input interface

Insert the USB drive with corresponding prompt voice and enter the USB working state
USB interface

Long press for 3 seconds to turn on/off, with corresponding prompt voice and LED lights
Rotary knob: can achieve VOL+/- function, with corresponding prompt voice (maximum volume) and LED lights

Power ON/OFF VOL+/- knob

RGB light bar: Press and hold the "Power ON/OFF VOL+/-" knob for 3 seconds to turn on the RGB light bar. 
Enter the RGB light on colorful gradient mode. At this time, press and hold the RGB light key "       " briefly to 
control the RGB light working mode switch and switch

Press and hold the "Power ON/OFF VOL+/-" knob for 3 seconds to turn on the phone. The LED light will slowly 
flash and immediately enter Bluetooth pairing mode. There will be a corresponding prompt voice, and the 
speaker will enter Bluetooth search pairing mode with the phone. The default volume is 80%.

Turn on the Bluetooth function on your phone or other Bluetooth device, and then search for a speaker named 
"BT SOUNDBAR" to connect to it.

After successful pairing, the LED light remains on and there is a corresponding prompt voice.

Attention: In all states, if there is no music playing, it will automatically shut down after 10 minutes.

If the Bluetooth function of the device is enabled, the speaker will automatically connect to the last paired device
when turned on.

Bluetooth pairing
Attention: Two speakers that have been successfully paired can be disconnected from TWS by briefly pressing 
                    the PLAY/PAUSE key "       " twice again on the main speaker.

How to connect the speaker to a new device: When connecting the speaker to a Bluetooth device, press and 
hold the PLAY/PAUSE key "       " for 3 seconds to disconnect the current connection and enter pairing mode. 
At this point, the blue indicator light will slowly flash, and the speaker can be connected to the new device.

Open two speakers, double-click the PLAY/PAUSE key "       " on one of the speakers to enter the TWS mutual 
connection state, and there is a corresponding prompt voice. At this time, the Bluetooth indicator light slowly 
flashes to the host mode for TWS teaming, and the other speaker successfully teamed up has a corresponding
prompt voice and the Bluetooth indicator light is always on in the slave mode. Then, connect the other host 
speaker to the Bluetooth device to play music, and the next time the speaker is turned on, it will automatically 
connect.

TWS

Working time: 10 hours (50% volume)
Standby time: ≥300 hours
Bluetooth range: ≤10 meters
Frequency response: 40Hz-20KHz

Bluetooth version: V5.3
Battery capacity: 2000mAh
Charging time: 4 hours
Operating voltage: DC 5V 1A

PMPO Power: 20W
Charging method: Type-C
Product size: 405*73*80mm

Product parameters

Short press the Input key "       " to switch to the "FM" state, and there will be corresponding prompt voice.
In the "FM" state, press and hold the PLAY/PAUSE key "       " for 3 seconds to automatically search for channels 
and memorize them. Short press the PLAY/PAUSE key "       " to pause the search.

FM radio

When you insert an AUX cable, the speaker will automatically switch to external music playback mode, and after
a corresponding prompt voice, the speaker will start playing music automatically, while the LED light will remain on.

AUX mode

In AUX mode, a short press of the PLAY/PAUSE key "       " will play the music and the LED light will remain on.
Another short press of the PLAY/PAUSE key "       " will pause the music and the LED light will slow flash once.

Wireless Speaker    X1 USB data cable    X1 AUX cable    X1

Package contents

User manual    X1
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Support Information

Working mode refer to RGB light working mode

RGB LED key
Cyclic short press can control the status of the RGB light and also switch the RGB light on and off

Need further help, you can contact us by
A. Service E-mail: inwa_support@innosystemtech.com
B. Or contact us on Amazon
  1. Go to Your Orders.     
  2. Find your order in the list.
  3. Select Problem with order.
  4. Choose your topic from list displayed. Select Contact seller.

UK REP
GOAL REACH CONSULTING LTD
OFFICE 1029 3 HARDMAN STREET 10TH

FLOOR, SPINNINGFIELDS MANCHESTER,

UK M3 3HF

We simply act as UK representative for cross-border sellers, and are not 

manufacturers/importers/distributors for the product, nor involved in the 

manufacture/import/sale of the product. 

Therefore, we are not responsible for any after-sales services related to 

the product. ln case of any product quality or infringement issues, the 

manufacturer/importer/seller shall be solely held responsible.

OST UK 20230424000006 goalservice@hotmail.com

EU REP
SUCCESS COURIER SL
CALLE RIO TORMES NUM.1, PLANTA 1, 

DERECHA, OFICINA 3, Fuenlabrada,

Madrid,28947 Spain

We simply act as EU representative for cross-border sellers, and are not 

manufacturers/importers/distributors for the product, nor involved in the 

manufacture/import/sale of the product. 

Therefore, we are not responsible for any after-sales services related to 

the product. ln case of any product quality or infringement issues, the 

manufacturer/importer/seller shall be solely held responsible.

OST_EU_20230424000022 successservice2@hotmail.com

RGB light working mode

Short press the RGB light key "       ", and the RGB light colors will be displayed in the following order:
RGB light on colorful gradient mode
RGB light on colorful running mode
RGB light on monochrome running mode
RGB light on breathing gradient mode
Off light status

In the "FM" state: Pressing the RGB light key "       " has no effect, and the RGB light is turned off

RGB light strip


